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Delegatl BG UB seji sveta
menili, da bo treba vse te
pomanjkljivosti nemudoma
odpraviti, v razpravi pa so
nato enoglasno podprli pro-
gram drugega samoprispev-
ka in se zavzeli za to, da bi
bil sleherni delavec v vsaki
delovni organizaciji povsem
seznanjen s tem, kaj bo dru-
gi samoprispevek LJubljani
prinesel.

Zelo živahna je bila tudi
razprava o poUetnem gospo-
darjenju v naši občini v
tem letu, ko so delegati opo-
zorili na nekatere slabosti, ki
se pojavljajo v organizacijah
združenega dela in se zavzeli
za čimprejšnjo uresničitev
akcije za ureditev stanja v
delovnih organizacljab, to so
imele najslabši uspeh. Te or-
ganizacije so namreč že obi-
skale »trojke«, sestavljene iz
predstavnikov občlnskega iz-
vršnega sveta in družbenopo-
litičnih organlzacij, fci so v
razgovoru s predstavniki vod-
stev delovnih organizacij po-
skušale najti možne rešitve,
možne poti v večJJ gospodar-
ski uspeh ob koncu leta.

Načeloma so delegati spre-
Jeli tudi osnutek samouprav-
nega sporazuma o ustanovi-
tvi samoupravne interesne
skupnosti za komunalo, saj
gre, kot so menili, za pomem-
ben dokument, k) pa vendar-
le še ni povsem dodelan. Za-
to so satnl dali nekaj kon-
kretnih pripomb sestavljal-
ce pa so tudi opozorili na
pripombe, ki jih bo precej
prav gotovo tudi v javni raz-
pravi.

Ko so govorili o družbenem
dogovoru za oblikovanje cen
v bežigrajski soseski 7 so
menili, da bi se moralo šte-
vilo podpisnikov dogovora
razširiti, nato pa so predlog
družbenega dogovora podprli,
saj bo po mnenju vseh po-
memben dokument, ki bo
predvsem zaščitil kupca in
mu dal vedeti, pri čem je

pri nakupu stanovanja. Kljnt)
temu so opozorili na visoke
cene stanovanj, zahtevali, da
odgovorni Se resneje pristo-
pijo k racionalizaciji pri
gradnji in sprožili tudi vpra-
šanje plačevanja projektant-
skih uslug, ki zaenkrat še
vedno ne stimulira racionalne
gradnje. Družbeni dogovor
bo kot predstavnik občlnske
sindikalne organizacije pod-
pisal Marko Kocijan, ki bo
sodeloval tudi v komisiji za
obdelavo cen v soseski 7.

Predsednik občinskega sve-
ta Zveze sindikatov Marko
Kocijan je nato spregovorlli
o družbenem dogovoru o ure-
janju, vzdrževanju in varstvu
spomenikov NOB ter opozo-
ril tudi na akcijo mladih, na
urejevanje Aleje spominov in
tovarištva. Na seji so raz-
pravljali še o ostalih aktual-
nih nalogah sindikalne orga-
nizacije, med katerimi naj
omenimo predvsem pomofi
Posočju ter pripravo javnih
razprav o materialih samo-
upravnih interesnih skupno-
sti družbenih dejavnosti na-
Se občine o temeljih plana
za srednjeročno razdobje.


